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Naast een mooie handbalcarrière heeft Edwin 
ook een zeer indrukwekkende trainerscarrière 
doorlopen. 

Voor HandbalSchool Twente is hij tot op heden 
zeer belangrijk. Als trainer, begeleider maar ook 
als technisch ondersteuner helpt hij zowel onze 
jonge talenten als onze trainers op weg naar zijn 
of haar doelen. 

Mijn naam is Edwin Kippers, inmiddels 57 jaar.

Woonachtig in Hengelo en ben vanaf mijn 11e 

actief in de handballerij. 

“Eigenwijs als ik was
wist ik het natuurlijk altijd 

beter dan de trainer”

Edwin Kippers (Hengelo, 11 november 1965) is begonnen met handballen bij Olympia toen hij 11 
jaar jong was. Handbal is Edwin met de paplepel ingegoten omdat ook zijn vader actief binnen de 
handbal was. 

Helaas kon het niet eerder en werd ik op 11 jarige leeftijd 

lid van Olympia in Hengelo. Daar heb ik alles doorlopen 

van de toen nog pupillen tot aan het eerste team, met ook 

diverse kampioenschappen en spelen op hoog niveau aan 

toe. In die tijd hadden we nog geen handbalschool, maar 

ik ben wel meerdere keren actief geweest voor de Twentse 

selectie, de voorloper hiervan.

VAN SPELER TOT TRAINER

Op mijn 25e vertrok ik als afgestudeerd Chemisch techno-

loog naar Haarlem, alwaar ik ook nog bij de Blinkert hebt 

gespeeld. Na omzwervingen in het buitenland, kwam ik 

in 2000 weer terug in Hengelo en ben ik weer bij Olympia 

gaan handballen. Ik kwam ook weer in het eerste heren-

team, wat toen nog in de eerste divisie speelde. 

Ik ben met handballen begonnen toen ik 11 jaar jong 

was, nadat we als team mee hadden gedaan met school-

handbal. Daarvoor gevoetbald, maar met een vader die 

ook actief in het handballen was, werd al snel de keuze 

voor handbal gemaakt. 

Eigenwijs als ik ben, wist ik het natuurlijk altijd 

beter dan de trainer en nadat de trainer werd 

ontslagen en men geen trainer kon vinden ben 

ik dat maar gaan doen, want ik had in het ver-

leden wel eens wat teams getraind.



“Elke sporter ontwikkelt 
zich op zijn of haar niveau, 

maar altijd met de wil 
om beter te worden”

Aangezien ik vind, dat als je je ergens in stort, je ook van 

de hoed en de rand moet weten, ben ik diverse trainers 

opleidingen gaan volgen en heb ik alle mogelijke opleidin-

gen gedaan om mij te bekwamen in het trainingsvak. Vrij 

recentelijk heb ik nog een opleiding sportpsychologie af-

gerond, omdat dat in de sport steeds belangrijker wordt.

VAN TRAINER NATIONALE JEUGD 
NAAR ASSISTENT BONDSCOACH

Na bij de heren van Olympia trainer te zijn geweest, ben 

ik achtereenvolgens trainer geweest bij Olympia dames, 

Kwiek, DSVD, E&O dames en heren. In die tijd ben ik zeer 

waarschijnlijk opgevallen als trainer, want ik werd in 2008 

gevraagd om te assisteren bij de nationale selectie van 

jongens onder 17. Voor mij ging een droom in vervulling, 

werken met de toppers van ons land. Van U17, ging ik naar 

U19 naar U21 en in 2017 werd ik assistent bondscoach. 

WERKEN MET TALENTVOLLE SPORTERS

In de tussentijd werd ik full-time handbaltrainer en werd 

ik door het NHV ook aangesteld als hoofd van de Handbal-

Academie op Papendal. Papendal de mooiste omgeving 

om te werken met talenten die er vol voor gaan. 

In de tussentijd timmerden we met het Nederlands heren 

handbal team aan de weg. In 2020 speelden we onze eer-

ste kwalificatie voor een EK en in 2022 werden we op een 

vreemd EK 10e van Europa. Vreemd was dit EK vanwege 

de corona, maar het gaf mij ook een mooie kans om de 

ploeg tijdens 3 wedstrijden als hoofdcoach te mogen be-

geleiden. Helaas werd na de initieel mislukte kwalificatie 

voor de WK, besloten dat het tijd was om met een nieuwe 

staf verder te gaan. Dat is ook topsport, keuzes maken die 

niet altijd even leuk zijn.

ALS JE HARD WERKT KUN JE VER KOMEN

Vanaf 2010 ben ik bij HandbalSchool Twente betrokken. 

Aangezien ik training geven enorm leuk vind, was training 

geven op de vroege zaterdagochtend dan ook geen enkel 

probleem. Vooral als je ook ziet dat jonge talenten zich 

ontwikkelen tot volwassen handballers, geeft dat een brok 

energie. Elke sporter op zijn of haar niveau, maar altijd 

met de wil om beter te worden. Dat ik daar een mooie 

rol in mag spelen, ben ik vooral trots op. Ik geloof ook in 

het feit, dat wanneer je hard wil werken, je heel ver kunt 

komen. Dat heb ik zelf altijd gedaan en zie ik ook bij veel 

sporters om mij heen.

Inmiddels ben ik als clubtrainer gestart bij eredivisionist 

Kwiek Raalte. Tot 31 augustus ben ik actief op Papendal en 

wat ik verder naast Kwiek ga doen is nog open, maar het is 

zeker iets in de handbal.

Deze inspirerende omgeving zorgde 

ervoor dat ik elke dag met veel ple-

zier heen en weer naar Papendal ben 

gaan reizen.


